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اتفاقی که فضای فوتبال ایران را تیره کرد
رسول شمالی ورزنده

صدور  با   AFC سرانجام 
باشگاه های  قطعی،  بیانیه ای 
پرسپولیس و استقلال تهران 
و نیــز گل گهــر ســیرجان 
صلاحیت هــای  فاقــد  را 
حرفــه ای لازم جهت حضور 
در رقابت های فوتبال آســیا 
دانســت و در واقــع رای به 
حذف این سه باشگاه ایرانی از حضو در مسابقات فوتبال باشگاه های آسیا داد. 
بنابراین با توجه به این تصمیم و رای کنفدراســیون فوتبال آسیا برای اولین 
بار این اتفاق در فوتبال کشــورمان رخ می دهــد و درفصل پیش رو تیم های 
پرسپولیس، استقلال و گل گهر ســیرجان از حضور در ابن دوره از مسابقات 
فوتبال لیگ قهرمانان آسیا منع شدند و در واقع این یک نقطه سیاه در فوتبال 

کشورمان است. 
در این میان هواداران و علاقمندان به این تیم ها بخصوص پرســپولیس و 
اســتقلال که میلیون ها طرفدار و علاقمند دارند دیگر نمی توانند شاهد حضور 
تیم های محبوب خود در بازی های لیگ قهرمانان فوتبال آســیا باشند و شاید 
هم در فصل فوتبالی سال 2023 هم با چنین تصمیمی روبرو شویم و  این امر 
لطمه روحی و روانی زیادی  به علاقمندان این تیم وارد می ســازد. چه کسانی 
امروز می بایست به این معضل و مشکل پاسخ دهند؟ سال هاست که خصوصی 
شــدن دو باشگاه پرسپولیس و استقلال دست به دست می چرخد و مسئولان 
ورزش کشــور بدون توجه به قوانین و مقررات بین المللی فیفا و کنفدراسیون 

فوتبال آسیا هیچگاه نخواستند که این مشکل را برطرف کنند. 
مشــکلات مالی و بدهی های دو باشــگاه  پایتخت و دولتی بودن دو باشگاه  
نیز خود معضل بزرگی اســت کــه همچنان دامنگیر این دو باشــگاه مطرح 
کشور اســت و دیگر مسائل و مشکلات از جمله نداشــتن زمین اختصاصی،  
نداشــتن آکادمی و همچنین زیر پا گذاشتن برخی مقررات حرفه ای فوتبال 
باعث شــد که AFC، تیم های پرســپولیس،  استقلال و گل گهر سیرجان را 
فاقد صلاحیت های حرفــه ای فوتبال بداند و این تیم ها را از گردونه  رقابت ها 
حذف کند. این موضوع در آینده رو به رشــد فوتبال باشگاهی و ملی ما بسیار 

تاثیرگذار خواهد بود. 
عدم حضور دو تیم مطرح فوتبال آسیا  پرسپولیس و استقلال در مسابقات 
لیگ قهرمانان آســیا  اگر چه از زیبایی های فوتبال قاره کهن خواهد کاســت 
از ســویی هم باعث مشکلات زیادی برای حضور ما در عرصه های بین المللی 
فوتبال  خواهد شــد و در حقیقت دود این قضیه به چشــم همه ما می رود و 
آینده مبهمی را در فضای فوتبال ایران ایجاد خواهد کرد. حال سوال این است 
که چه کســانی مسببین این اتفاق تلخ در فوتبال ما هستند؟ کدام مسئول و 

مدیری با سهل انگاری و کم کاری موجب این مشکلات شده است؟
قطعا مسئولان باید پاسخگو به مردم و هوادارانی باشند که در هر شرایطی 
از تیم هــای محبوب خود حمایت کرده و می کنند و نباید براحتی از کنار این 
معضل بزرگ که امروز باعث سرافکندگی فوتبال ما در آسیا و ناراحتی و غصه 
هواداران میلیونی آن  شــده گذشــت و باید مقصران این اتفاق مورد  پاسخ و 

مواخذه  قرار گیرند. 
حذف پرســپولیس ، اســتقلال و گل گهر ســیرجان از رقابت های فوتبال 
آســیا برای فوتبال کشــورمان که تیم ملی آن در ســطح  اول آسیاست یک 
ننگ و رسوایی است و بایستی افرادی که در فوتبال کشور مسئولیت داشتند 

پاسخگو باشند.
آنچه که مســلم و قطعی است این است که نهادهای بین المللی فوتبال در 
رعایت مقررات و قوانین حرفه ای فوتبال بسیار قاطع و جدی برخورد می کنند 
و کاملا » مســائل و موضوعات فوتبالی را در جهان زیر نظر دارند بنابراین ما 
 AFC باید در مســیر حرفه ای شدن فوتبال کشورمان طبق مقررات و قوانین
و FIFA عمــل کنیم و در غیر این صورت این نوع اتفاق و همچنین ســخت 
تر از آن از  سوی نهادهای بین المللی فوتبال در انتظار فوتبال ما خواهد بود .

شوکه شدن ژاوی پس از شنیدن خواسته های وینگر 
فرانسوی برای تمدید قرارداد

اسپورتس  اسکای  خبرنگار 
در توییتی درباره خواسته های 
وینگر ملی پوش فرانســوی از 
بارســلونا برای تمدید قرارداد 
خود نوشــته که باعث شوکه 
شــدن ژاوی شــده است. به 
گــزارش فوتبالــی، از دیــد 
فلوریان پلاتنبــرگ، آینده  عثمان دمبله، وینگر تیم ملی فوتبال فرانســه در 
باشگاه بارسلونا نامشخص است و این بازیکن ملی پوش قرارداد خود را با آبی و 
اناری پوشان بندر بارسلون تمدید نکرده است. با این اوصاف، مدیریت باشگاه 
کاتالان هــا به مذاکرات برای تمدید قرارداد این بازیکن فرانســوی ادامه داده 
است. او درباره این موضوع نوشته است:«به من گفته شده وقتی ژاوی هرناندز 
می خواست اطلاعاتی درباره خواســته های عثمان دمبله برای تمدید قرارداد 
خود دریافت کند، تقریبا لال شده بود! چهل و سه میلیون یورو بدون مالیات 
در سال به علاوه هفت میلیون یورو پاداش. این یکی از دلایلی است که انتقال 
وینگر ملی پوش فرانسوی به بایرن مونیخ آلمان را تقریباً غیر ممکن می سازد. 
عثمان دمبله در رقابتهای این فصل لالیگا، 9 بازی برای بارســلونا انجام داده 

که موفق شده تا یک گل بزند و دو پاس گل بدهد

تایید پیشنهاد  هال سیتی و اندرلخت
قیمت مهاجم سابق استقلال به ۵.۵ میلیون یورو رسید

ترکیه  فنرباغچه  باشــگاه 
اللهیار صیادمنش  دارد  قصد 
را با مبلــغ ۵.۵ میلیون یورو 
به فروش برساند.  به گزارش 
روزنامــه  مهــر،  خبرنــگار 
»صابــاح« ترکیــه خبر داد 
باشــگاه فنرباغچه مبلغ ۵.۵ 
میلیون یــورو را برای فروش 
اللهیــار صیادمنش مهاجــم ایرانی خود در نظر گرفته اســت. صیادمنش که 
تا ســال 202۴ با فنرباغچه قرارداد دارد، این روزها مورد توجه باشــگاه هال 
ســیتی انگلیس و اندرلخت بلژیک قرار گرفته است. صیادمنش در گفتگویی 
این دو پیشــنهاد را تایید و از تماس شخصی »کمپانی« سرمربی اندرلخت با 
خــودش و مدیر برنامه هایش خبر داده اســت. وی احتمال انتقال به این تیم 

را رد نکرده است.
روزنامه صاباح همچنین اعلام کرد در صورتی که صیادمنش به تیم دیگری 
منتقل نشــود، قرارداد او یک ســال دیگر با فنرباغچه تمدید خواهد شد. این 
مهاجم 20 ســاله با مبلغ ۷۵0 هزار یورو از تیم استقلال ایران راهی فنرباغچه 
شــد و به صورت قرضی در تیم های استانبول اسپور ترکیه و زوریا لوهانسک 
اوکرایــن بازی کرد. عملکرد اللهیار در زوریا قابل توجه بود ولی این باشــگاه 
نتوانست بند خرید دائمی این مهاجم را )به مبلغ 3.۵ میلیون یورو( فعال کند.

حسینی: انتخابات بوکس شفاف نبود
ریاســت  کاندیــدای 
بوکس،  فدراسیون  انتخابات 
مجمع  برگــزاری  نحــوه  از 

گلایه کرد. 
به گــزارش ایســنا، پس 
از اتمــام مجمــع انتخاباتی 
فدراســیون بوکس و انتخاب 
به عنوان رییس چهار  ثوری 
ســال آینده این رشــته، روح الله حســینی با عصبانیت مجمع را ترک کرد. 
حســینی در حال خروج از محل برگزاری مجمع گفت: شرایط برای انتخابات 

مساوی نبود و مجمع به صورت شفاف برگزار نشد.
او که به شــدت عصبی بود، از حضور در جمع خبرنگاران و از پاسخ دادن 

به سوالات خودداری کرد.

نگاه

اخبار کوتاه

دیدار رفت شهرخودرو و پرســپولیس در لیگ برتر با 
تساوی یک بر یک به پایان رسید.

به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، در نیمه اول 
این دیدار، در ابتدا پرســپولیس با گل به خودی مســعود 
زائر، بازیکن شهرخودرو، از این تیم پیش افتاد و در حالی 
که به نظر می رســید دو تیم با همیــن نتیجه به رختکن 
بروند، احســان حسینی گل تساوی را برای شهرخودرو به 
ثمر رساند تا تیمش بازنده به رختکن نرود. البته از بعضی 
زوایا به نظر می رسد که این توپ توسط وحید امیری وارد 
دروازه پرسپولیس شده باشد که در این صورت، هر دو گل 
بازی در نیمه اول توســط گل به خودی بازیکنان دو تیم 

به ثمر رسیده است.
در نیمــه دوم، دو تیــم یک بازی پربرخــورد را پیش 
گرفتند ولی شاگردان گل محمدی و سیدعباسی نتوانستند 
در برابر حریف گلی به ثمر برسانند تا با همان نتیجه یک 
بر یک نیمه اول، شــهرخودرو در خانه، پرســپولیس رده 
دومی و مدافــع عنوان قهرمانی لیگ برتر را متوقف کرده 

باشد.
مســعود زائر بازیکن شــهرخودرو که گل به خودی به 
ضــرر تیم خود را نیز به ثمر رســانده بود، در اواخر بازی 
با دریافــت دو کارت زرد و اخراج از بازی، باعث 10 نفره 

شدن تیمش شد.
شرح گل:

شــهرخودرو صفر - پرســپولیس یک )گل به خودی 
مسعود زائر دقیقه 32(: روی ارسال مهدی ترابی از سمت 
چپ، بازیکن تیم شــهرخودرو با یک ضربه ســر از فاصله 
نسبتا دور، دروازه تیم خودی را گشود و پرسپولیس را در 

بازی پیس انداخت.
شهرخودرو یک - پرســپولیس یک )احسان حسینی 
دقیقه ۴۴(: خطای عیســی آل کثیر یک موقعیت مطلوب 
را در اختیار بازیکنان شــهرخودرو قرار داد. ارسال صادق 
صادقی روی دروازه با ضربه سر احسان حسینی همراه شد 

تا شهرخودرو بازی را به تساوی بکشاند.
نساجی در مشهد ترمز ذوب آهن را کشید؛ تیم 

ساکت در اوج
نســاجی مازندران با شکســت یک بر صفر ذوب آهن 

هفتمین هفته بــدون باخت خود را تجربه کرد و نماینده 
اصفهان را بعد از 2 برد متوالی با هفتمین شکســت روبرو 
کرد. تیم های نســاجی مازنــدران و ذوب آهن اصفهان از 
ساعت 1۴ روز )شنبه( در ورزشگاه امام رضا)ع( به مصاف 
هم رفتند که در پایان نماینده استان مازندران با یک گل 

از سد حریف خود گذشت.
تک گل این دیدار در دقیقه ۴۷ توسط ایوب کلانتری 
زده شد. هافبک نساجی توپ برگشتی از ضربه سر بازیکن 
هم تیمــی را که به تیر افقی برخــورد کرده بود را پس از 
برخورد به زانویش وارد دروازه کرد تا سه امتیاز حیاتی به 

حساب ساکت الهامی و شاگردانش واریز شود.
ذوبی ها برای جبران گل خورده و ادامه روند خوبی که 
در پیش داشتند جلو کشــیدند اما موقعیت های این تیم 
یکی پس از دیگری به هدر رفت تا هفتمین باخت مهدی 

تارتــار و تیمش به ثبت برســد. آنها در حال حاضر با 1۷ 
امتیاز در رده نهم ایستاده اند. نساجی نیز با ثبت چهارمین 
پیروزی به هفتمین هفته بدون باخت در لیگ برتر رسید. 
آنها با 19 امتیاز به جایگاه هفتم رســیده اند و باید دید تا 

پایان هفته جایگاهشان چه تغییری خواهد کرد.
آلومینیوم بازهم از شکست گریخت 

همان همیشگی
تیم های فوتبال پیکان و آلومینیوم در سومین تقابل با 

یکدیگر به تساوی رضایت دادند.
تیم های پیکان تهران و آلومینیوم اراک از ســاعت 1۵ 
روز)شنبه( در هفته چهاردهم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایــران به مصاف هــم رفتند که در پایان این مســابقه با 

تساوی یک بر یک به اتمام رسید.
علیرضا کوشکی، ستاره این فصل پیکان موفق شد گل 

اول بازی را در دقیقه 31 به ثمر برســاند. این گل از روی 
همکاری دو نفره این بازیکن 21 ســاله و ابراهیم صالحی 
زده شــد. ۴۵ دقیقه نخســت با همین یک گل به اتمام 

رسید.
در نیمه دوم شاگردان رسول خطیبی برای جلوگیری از 
دومین شکست به پیش کشیدند و موفق شدند در دقیقه 
۷۵ به وسیله امیر نوری نتیجه را به تساوی بکشانند. این 
بازیکن تازه وارد کرنر ارسالی از سمت چپ را با یک ضربه 
ســر در دهانه دروازه به گل تبدیل کرد تا نماینده استان 

مرکزی با یک امتیاز به خانه بازگردد.
پیکان با این تســاوی 21 امتیازی شد و فرصت سبقت 
از آلومینیوم را از دست داد و در رده ششم باقی ماند. تیم 
ســبزپوش میدان نیز 23 امتیازی شــد تا به طور موقت 

جای مس رفسنجان را در جایگاه چهارم بگیرد.
جالب اســت که در لیگ بیستم نیز هر 2 تقابل این 2 
تیم با تساوی به اتمام رسیده بود و حالا یک بار دیگر این 

اتفاق تکرار شد.
برتری شاگردان قلعه نویی در هفته چهاردهم؛ 

گل گهر به پله هفتم رسید
هفته چهاردهم رقابت های لیــگ برتر فوتبال ایران با 

برتری گل گهر سیرجان برابر هوادار تهران پیگیری شد.
 در ایــن بازی که امروز)شــنبه( برگزار شــد گل گهر 
ســیرجان به لطف گلزنی امین پورعلی در دقایق ابتدایی 
برابر هوادار پیروز شد. پورعلی در دقیقه 1۵ تنها گل این 
دیدار را به ثمر رساند تا شاگردان امیر قلعه نویی 3 امتیاز 

هفته چهاردهم را به اندوخته های خود بیافزایند.
با این نتیجه گل گهر با 20 امتیاز به رده هفتم جدول 
صعود کرد . هوادار نیز بــا 1۴ امتیاز در رده یازدهم قرار 

دارد.
فجر سپاسی و تراکتور به تساوی رسیدند

در شیراز هم دو تیم فجر و تراکتور به مصاف هم رفتند 
کــه در این دیدار ابتدا تیم میزبان در دقیقه ۶۴ توســط 
حســین مهربان به گل رسیدند که تیم تراکتور در دقیقه 
۷۷ توسط رضا دهقانی این گل را جواب داد. با این نتیجه 
هــر دو تیم 12 امتیازی شــدند و در جدول همچنان در 

همسایگی هم باقی ماندند.

 حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا اتفاقی بود که شاید 
دیر یا زود اتفاق می افتاد اما اینکه چه عواملی باعث شدند تا 
این اتفاق تلخ برای فوتبال کشورمان رخ دهد، جای بررسی 
دارد.  به گزارش خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، سرانجام 
اتفاق تلخی که ســالیان قبل پیش بینی آن شــده بود، به 
واقعیت تبدیل شــد و فوتبال باشگاهی کشورمان به پایین 
ترین درجه خود رســید. وقتی دو گل سرسبد فوتبال یک 
کشــور به دلایل مشخص و از قبل اعلام شده، از رقابت های 
قاره ای حذف می شــوند، یعنی تحقیر و از بین رفتن سالها 

هزینه و وقتی که برای آنها گذاشته شده بود.
مدیریت هایی که راه ترکستان رفتند 

شکی نیســت که طی ســالیان گذشــته کاستی های 
مدیریتی، چه درون دو باشگاه و چه در سازمان تربیت بدنی 
و ســپس وزارت ورزش و همچنین در فدراسیون، در بروز 
چنین رخداد فاجعه آمیزی دخیل بوده است. هرگز نمی توان 
این کشــتی به گل نشسته این روزهای فوتبال باشگاهی را 
محصول یک دولت، یک فدراســیون یا یــک مدیر خاص 

خلاصه کرد.
این فوتبال به زوال رفته باشگاهی که اکنون در غم حذف 
دو تیم محبوبش نشسته، سالهاســت از درون خالی شده. 
وقتی حواس ها به جای متن به حواشــی هســت، مشخص 

است باید شاهد چنین شرایطی باشیم. 
افســوس کــه دود تمامی این اتفاقات به چشــم علاقه 
مندانی می رود که فــارغ از دغدغه های زندگی، با فوتبال و 
دو تیم محبوب خود عشــق و اوقات خوش فراغتشان را با 

آن سپری می کردند.

فدراسیونی که خود را به خواب زد
اگر فقط و فقط ذره ای احساســات و نیازهای هواداران 
فوتبال برای مدیرانی که از ابتدا تا کنون بر مسند مدیریت 
نشســته اند مهم بود، اکنون شاهد چنین وضعیتی نبودیم 
اما چه کسی اســت که نداند هر فدراسیونی تلاش می کند 
تا سرمایه هایش را حفظ کند. آیا واقعا در فدراسیون فوتبال 
چنین تلاشی برای پرسپولیس و استقلال شد؟ شب گذشته 
شــهاب عزیزی خــادم رئیس فدراســیون در گفت و گو با 
شــبکه خبر در مورد اینکه آیا حذف استقلال، پرسپولیس 
و گل گهر از آسیا می تواند مقدمه ای برای حذف و مشکلات 
بزرگ تری در آینده فوتبال کشورمان باشد، اینطور واکنش 
نشــان داد؛ این ســوال به ویژه در شرایط حساس تیم ملی 
قابل تأمل اســت. امیدواریم این موضوع درس بزرگی برای 
همه ما و آینده فوتبال باشد. فدراسیون هم در همین راستا 
از تجارب تلخ و ســخت گذشته درس خواهد گرفت تا برای 
استانداردســازی، الزامات نهادهای بالادســتی و فیفا قدم 
برداریــم و نفع این امر به فوتبال باشــگاهی و ملی خواهد 
رسید. تنها عکس العمل رئیس فدراسیون این است که این 
اتفاق تلخ درسی برایشان باشد تا استاندارسازی ها انجام شود 
اما وی نگفت از وقتی که سکان مدیریت فوتبال را به عهده 
گرفته، چرا برای یکی از حساس ترین و مهمترین بخش های 
فوتبال که مربوط به نواقص مدارک دو باشگاه بزرگ کشور 

بود، اقدامی عاجلانه انجام نداد؟
مگر می شود رئیس فدراسیون از وجود چنین اخطارهایی 
بی خبر بوده باشــد؟ آیا برای سئول نشینان مهم نبود که 
دو نماینده مردمی و محبوب این کشــور در آستانه حذف 

از آسیا هســتند؟ ماجرای آن سه ماه فرصت به سرخابی ها 
چه بود و چه شــد که نتیجه ای نداشت؟طبق صحبت هایی 
که در این دو سه روز مسئولان استقلال و پرسپولیس انجام 
داده اند، ظاهرا ســه ماه قبل خبر حذف دو تیم عنوان شده 
اما گویا در فدراســیون کسی نخواســته این ماجرا را جدی 
بگیرد و دو باشــگاه و هوادارانش دنبال نخود سیاه بوده اند. 
آیا فدراســیون به عنوان متولی فوتبال این کشور نباید به 
روند بارگذاری مدارک دو باشــگاه نظــارت می کرد؟ اگر ما 
سرخابی ها را ســرمایه های تکرارنشدنی این ورزش بدانیم، 
چطور ممکن اســت که متولی اصلی این رشــته نسبت به 
شرایط آنها این همه بی توجه بوده است؟ وقتی از فدراسیون 
صحبت می کنیم، همه صحبت فقط به ریاست آن نیست که 
البته اصلی ترین نفر برای پاســخگویی به همه این ابهامات 
اســت. روی صحبت به کمیته های بدوی و استیناف صدور 
مجوز حرفه ای هم هســت که در این مدت چه کرده، چه 
گفته و چه شنیده اند که سرانجامش شد حذف دو باشگاهی 
کــه میلیون ها هوادار دارند و اکنون بــا حذف آنها، فوتبال 

باشگاهی ما در آسیا این چنین زیر سوال رفت.
فدراسیونی که فرار رو به جلو می کند

روی صحبت با ســازمان لیگی اســت که به نظر می آید 
وظیفه خود را فقط و فقط در برگزاری بی کیفیت و ســریع 
لیگ می داند و اساســا برایش مهم نبوده که باشــگاه های 
کشــورمان چگونه و تحت چه شرایطی این همه سال اداره 
شــده اند. اگر نظارتی بر کار باشــگاه ها بود، آیا فقط باید ۷ 
باشــگاه ایرانی به کنفدراسیون آسیا درخواست مجوز حرفه 
ای بدهند؟ این روزها وزارت ورزش پیشین با ریاست سئوال 

برانگیز مسعود سلطانی فر، فدراسیون پیشین با مدیریت پر 
از ابهام مهدی تاج و مدیران گذشته پرسپولیس و استقلال 
در ســیبل قرار دارند اما کاش رئیس فدراسیون فعلی پاسخ 
دهد روزی که صندلی ریاســت را برعهده گرفت، چه اقدام 
موثری برای حل شــدن مشــکلات دو تیم پایتخت نشین 
کرده است؟ مساله حل مشکلات آنها در بخش کسب مجوز 
در آســیا کجای دغدغه های عزیزی خادم بوده اســت؟ اگر 
این فدراســیون می دانسته کنفدراســیون آسیا عزم جدی 
تری برای فصــل آینده لیگ قهرمانان دارد، چرا مراتب این 
شــرایط زودتر به گوش مسئولان دو باشگاه و وزارت ورزش 
نرسیده است؟ آیا نباید این اتفاق را به پای اهمال و کم کاری 
فدراسیون نشین ها گذاشت؟ به نظر می رسد که استقلال و 
پرسپولیس بیشتر قربانی منیت ها شدند چرا که مشکلات بی 
شــمار دو باشگاه مسئله جدیدی نبود که مسئولان ورزشی 
کشورمان تازه با آن روبرو شوند. جای سئوال است که همه 
این مشــکلات و این ایرادات در سالهای گذشته چطور رفع 
و رجوع می شــدند که حداقل سهمیه دو سرمایه کشورمان 
در آسیا حفظ شدند؟ این سئوالاتی است که انتظار می رود 
عزیزی خادم بدون فرافکنی به آن پاســخ دهد و دنبال فرار 

رو به جلو نباشد.

پای تماشــاگران پس از حدود 2 ســال به سالن های 
والیبال باز می شود، این اتفاق در هفته شانزدهم لیگ برتر 

والیبال رخ می دهد.
به گــزارش ایرنا، در نخســتین روزهــای اعلام ورود 
رسمی کرونا به ایران، فدراســیون والیبال تمام مسابقات 
و برنامه های این رشــته را تعطیل کــرد و به این ترتیب 
لیگ برتر سال 139۸ نیمه تمام باقی ماند. پس از آن لیگ 
سال 99 هم بدون تماشاگر به پایان رسید و در 1۵ هفته 
گذشــته لیگ سال 1۴00 هم تماشــاگران اجازه ورود به 

سالن ها را نداشتند.
هفته گذشــته فدراســیون والیبــال در نامــه ای به 
باشگاه های حاضر در لیگ اعلام کرد که از این پس حضور 
تماشــاگران در سالن، به تصمیم ستاد اســتانی مقابله با 
کرونا بستگی دارد و در صورت تایید این نهاد، فدراسیون 

با ورود تماشاگر مخالفتی ندارد.
پس از این نامه، برخی باشــگاه ها از ستاد استان خود 
اســتعلام کردند و تاکنون حضور هــواداران در 2 بازی با 
میزبانی شهرداری ارومیه و شهداب یزد قطعی شده است. 
هفته شــانزدهم لیگ برتر والیبال ایران امروز )یکشنبه( 

برگزار می شود و ممکن است در ساعات باقی مانده تا آغاز 
رقابت های این هفته، برخی باشــگاه های دیگر که در این 
هفته میزبان هســتند هم اعلام کنند که ورود تماشاگران 

آزاد است.
برنامه کامل هفته شانزدهم لیگ برتر

رفسنجان، سالن 9 دی، ساعت 1۶
مس رفسنجان - فولاد سیرجان ایرانیان

گرگان، سالن امام خمینی)ره(، ساعت 1۶
پاس گرگان - راه یاب ملل مریوان

تهران، خانه والیبال، ساعت 1۶
پیکان تهران - آذرباتری ارومیه

رامسر، مجموعه شهید صدر، ساعت 1۶
هورسان رامسر - شهرداری ارومیه

گنبد، سالن المپیک، ساعت 1۶
شهرداری گنبد - سپاهان اصفهان

یزد، سالن شهداب، ساعت 1۶
شهداب یزد - هراز آمل

ورامین، سالن گل عباسی، ساعت 1۶
شهرداری ورامین - سایپا تهران

جشنواره گل به خودی ها در مشهد، یحیی تیم سابقش را نبرد

پیروزی شاگردان قلعه نویی

حباب اهمال و کم کاری فدراسیون فوتبال ترکید

قربانی به نام استقلال و پرسپولیس 

تماشاگران به سالن های والیبال بازمی گردند

دبیرکل فدراسیون فوتبال تاکید کرد به زودی قوانینی 
به تصویب می رسد که باشگاه ها در ایران باید شرایط اخذ 

مجوز حرفه ای و ملی را داشته باشند.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، حسن کامرانی فر 
گفت: از ســال 2002 که لیگ قهرمانان با ادغام مسابقات 
جام باشــگاه ها و جام در جام آســیا متولد شد، 20 سال 
گذشته اســت. در این مدت کنفدراســیون فوتبال آسیا 
قوانیــن و مقررات خود را به روز رســانی کــرده و آنها را 

سختگیرانه تر اجرا می کند.
وی ادامــه داد: در قوانین جدید انضباطی که از ســال 
گذشته لحاظ شد، تیم ها می توانند با ارائه مدارک مستند 
از یکدیگر شکایت کنند. در کنار این موضوع افراد حقیقی 
و حقوقی نیز این امکان را داشــتند که با ارســال ایمیل، 
شــکایت خود را همراه مدارک از یک باشــگاه ثبت کنند. 

مشــکلات مدیریتی، مالی و انباشــت بدهی ها مسئله ای 
نیســت که بتوان با سند سازی و ارائه گزارش خلاف واقع، 
آن را برطــرف ســاخت. من همین جا بایــد از تلاش های 
دکتر سجادی، وزیر ورزش و جوانان و مدیران عامل فعلی 
پرسپولیس و استقلال تشکر کنم. وزیر ورزش مسائلی که 
مدیران گذشــته قول داده بودند و عمل نکردند را به نقطه 
مناسب رساند. اینها مشکلات برجای مانده از گذشته بود.

دبیرکل فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: حقیقتاً این 
مســائل باید ســال ها قبل انجام می شد، اما آقای سجادی 
ورود کــرد و انجام اقدامات مهمــی را پذیرفت که اثراتش 
را در آینــده خواهیم دید. اقدامــات وزیر ورزش برخلاف 
گذشــته عملیاتی بود و مطمئنیم با این سیاست عملی و 
اقدامات مثبتی که ایشــان در حال حاضر در پیش گرفته، 
برای حرفه ای سازی باشــگاه ها کارهای ماندگاری صورت 
خواهد گرفت. نقش وی برای حل مشــکلات پررنگ است 
و خوشــحالیم که درک درستی از وضعیت حرفه ای سازی 
باشگاه ها و ســخت گیری های AFC دارد. با سیاست های 
راهبردی وزیر ورزش، دو باشــگاه پرسپولیس و استقلال 
در آینده ای نزدیک منطبق با استانداردهای حرفه ای سازی 
خواهند شــد. با این کارهای بزرگ در واقع مسیر را برای 
آینده باز کرده اســت و دیگر مشکلاتی که قبلی ها برجای 
گذاشــتند را شــاهد نخواهیم بود. مدیران گذشته  این دو 
باشگاه باید پاســخ بدهند. تعارف نباید داشت. بدهی های 

برجامانده، روشن ترین پیام برای مرجع تصمیم گیرنده بود.
کامرانی فــر یــادآور شــد: عقــد قــرارداد همکاری 
کنفدراســیون فوتبال آســیا با یک شــرکت آلمانی برای 
بررسی مدارک باشــگاه ها در این دوره نشان داد که اصلًا 
مسئله حرفه ای سازی شوخی بردار نیست. شاهد این ادعا، 
حذف تیــم المحرق بحرین قهرمــان AFC Cup دوره 
گذشــته از لیگ قهرمانان آسیا امســال است. باشگاه های 
کشور چین و تعدادی از باشــگاه های کشورهای استرالیا، 
ژاپن، امارات و قطر نیز نتوانستند مجوز حضور در رقابت ها 
را دریافت کنند و باشگاه های مشهور عربستانی نیز توسط 
فدراســیون فوتبال کشورشــان مجوز حرفــه ای دریافت 
نکردند. باعث تعجب اســت که باشــگاه های کشورمان به 
جای درک اهمیت موضوع و اقدام برای رفع مشــکلات و 

نواقص در آینده، توپ را به زمین دیگران می اندازند.
شــاهد این مدعا نیز باشگاه گل گهر سیرجان است که 
در کمیته بدوی تایید شد، اما AFC آن را رد کرد. راهی 
که دو باشگاه سپاهان و فولاد رفتند، بهترین الگو  در حال 
حاضر است. البته دولت و  دکتر سجادی هم کمک کردند.

»اگر فکر کنیم بــا ارائه گزارش های خلاف واقع مجدد 
می توانیم مسیر فوتبال حرفه ای را به سمت خود کج کنیم، 
این عمل بسیار خطرناک و اشتباه است«. کامرانی فر ضمن 
بیان این نکته اظهار داشــت: هر گزارش اشــتباه از جانب 
فدراســیون می تواند تمام ســاختار فوتبال کشور در ابعاد 

داخلــی و بین المللی را تهدید کند. از طرفی باید این نکته 
را هم اضافه کرد که عمده درآمد باشــگاه ها در دنیا از حق 
قانونی و قانون حق کپی رایت و برندینگ استیفا می شود. 
اگر این قوانین در ورزش و خصوصاً فوتبال کشورمان لحاظ 
می شد، دیگر باشــگاه ها بدهکار نبودند و می توانستند به 
راحتــی در دنیای حرفه ای قدم بردارنــد. مجلس محترم 
و دولت فرهیخته می بایســت برای برون رفت از این فضا 
قوانین مشــخصی را تصویب و اجرا کنند که الحمدالله در 
حال پیگیری است.حذف نمایندگان کشورمان از آسیا اگر 
جدی گرفته نشــود، در آینده می تواند گریبانگیر فوتبال 
ملی شــود و به چهره کشــورمان در جوامــع بین المللی 
خدشــه وارد کنــد. وی گفت: فدراســیون در کنار دیگر 
ارکان ورزش کشــور تلاش می کند تا موانع قانونی از سر 
راه باشگاه ها برداشته شــود، اما باشگاه ها نیز باید بپذیرند 
که برای حرفه ای شــدن تلاش مضاعف داشــته باشند تا 
شرایط حرفه ای را با جدیت دنبال کنند. ما همراه باشگاه ها 
هســتیم، در ادامه راه هم برای رســیدن به حقوق شان در 
این فرصتی که AFC تعیین کرده است، آنها را همراهی 
می کنیم. امیدواریم مشکلات یک بار برای همیشه حل شود 
و دیگر شاهد چنین مسائلی نباشیم. در خاتمه باید عنوان 
کنم بــه زودی قوانینی در فدراســیون فوتبال به تصویب 
خواهد رسید که باشــگاه ها در ایران نیز باید شرایط اخذ 

مجوز حرفه ای و ملی را داشته باشند.

کامرانی فر: باشگاه ها به جای رفع مشکلات، توپ را به زمین دیگران می اندازند
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